
 

 

 

 

Radny Powiatu Otwockiego 

Dariusz Kołodziejczyk 

Otwock, 5 listopada 2023 roku 

 

 

Pan Krzysztof Szczegielniak 

Starosta Otwocki  

   za pośrednictwem 

Pani Grażyny Kilbach 

Przewodnicząca Rady Powiatu 

 

Interpelacja 

 

Na podstawie art. 21 ust. 9 i 10 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym kieruje 

interpelację w sprawie niezwłocznego zorganizowania spotkania z dyrekcją Międzyleskiego Szpitala 

Specjalistycznego w Warszawie odnośnie współpracy, w zakresie dalszego funkcjonowania Oddziału 

Rehabilitacji Neurologicznej w Powiatowym Centrum Zdrowia w Otwocku 

 

Stan faktyczny 

W dniu 5 października 2023 roku w trakcie Zgromadzenia Wspólników Powiatowego Centrum Zdrowia w 

Otwocku jednym z omawianych punktów, było wznowienie działalności Oddziału Rehabilitacji Neurologicznej. 

W trakcie trwającej dyskusji Prezes PCZ Pani Monika Gębska pytana przeze mnie o podjęte w ostatnim czasie 

działania, wyjaśniła, że prowadzi wstępne rozmowy z Międzyleskim Szpitalem Specjalistycznym odnośnie 

współpracy w tym zakresie. Odnosząc się pozytywnie do tej informacji, zawnioskowałem , by Prezes PCZ w 

Otwocku wspólnie z Wicestarostą Otwockim zorganizowała spotkanie z dyrekcją Szpitala w Międzylesiu w tej 

sprawie, bo ma ona istotne znaczenie dla mieszkańców Powiatu Otwockiego.  

W ostatnim czasie kilkukrotnie pytałem, także w trakcie posiedzenia Zarządu Powiatu, czy Prezes PCZ umówiła 

spotkanie i jakie są jego efekty, czy dyrekcja MSZS w Warszawie potwierdza wolę współpracy, tak by przywrócić 

funkcjonowanie Oddział Rehabilitacji Neurologicznej. 

Niestety jak zostałem poinformowany, pomimo upływu miesiąca od deklaracji Pani Gębskiej o podjęciu rozmów 

na Zgromadzeniu Wspólników, Prezes PCZ w Otwocku nie była wstanie zorganizować spotkania i temat 

ewentualnej współpracy nie został wyjaśniony. Informację tą oceniam negatywnie, mając na uwadze bliskość 

położenia tego podmiotu medycznego, a także fakt, że jest to placówka publiczna. W mojej ocenie brak 

skutecznych działań w tej kwestii ze strony Prezesa PCZ w Otwocku, pokazuje stosunek osoby zarządzającej PCZ 

do wznowienia działalności tego oddziału. Choć mając na uwadze, że to właśnie Prezes PCZ podjęła 14 listopada 

2022 r. uchwałę o likwidacji Oddziału Rehabilitacji Neurologicznej, która została uchylona w związku z 

wystąpieniem Zarządu Powiatu Otwockiego, postawa ta nie powinna chyba jednak dziwić. 

Stan prawny 

 

Zgodnie z art. 4 ust. 1 pkt 2 ustawy o samorządzie powiatowym ochrona zdrowia jest zadaniem powiatu. Oddział 

Rehabilitacji Neurologicznej w ramach Powiatowego Centrum Zdrowia w Otwocku jest jedynym takim oddziałem na 

terenie Powiatu Otwockiego, przywrócenie jego funkcjonowania, będzie realizacją zadania własnego powiatu. 

 

Mając na uwadze powyższe, zwracam się o spowodowanie przez Pana spotkania z dyrekcją Międzyleskiego Szpitala 

Specjalistycznego w sprawie współpracy, w zakresie wznowienia działalności Oddziału Rehabilitacji Neurologicznej. 

Czy to po przez stosowne zobowiązanie Prezesa PCZ do jego organizacji, czy też mając na uwadze Jego dotychczasowe 

działania w tej kwestii, bezpośredni kontakt z dyrekcją Szpitala w Międzylesiu. 
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